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Zapytanie

w sprawie przyszłości Pałacu w Radojewie

Szanowny Panie Prezydencie

w związku z informacją o odstąpieniu przez Miasto Poznań od planów
sprzedaży Pałacu w Radojewie, zwracam się z pytaniem o dalsze zamierzenia
dotyczące tego obiektu.

Czy istnieją już plany co do jego zagospodarowania? Czy przewidywane są
prace remontowe, a jeśli tak - w jakim zakresie i terminie?

W przypadku, gdy temat ten jest jeszcze na etapie analiz i decyzje nie zapadły,
uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi w późniejszym terminie, gdy tylko
dostępne będą bardziej szczegółowe informacje. Zależy mi przede wszystkim
na rzetelnej i pełnej informacji, nie na zachowaniu terminu ustawowego.

Z poważaniem

Andrzej Prendke
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